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學年：2023-2024 

Academy Year：2023-2024 
  

對象：K2 及 K3 

Target Group：K2 & K3 

   

 活動名稱 :  聯和趁墟 

Program Name：Visit the Luen Wo Market 

 

活動目標 

⚫ 認識區住地的歷史文化, 從而加深幼兒對香港的歷史識知, 加深幼兒對出生地的

歸屬感。 

Program Objective： 

⚫ To help children understand and appreciate the history and culture of their local area, thereby 

deepening their knowledge of Hong Kong’s history and fostering a sense of belonging. 

 

 活動簡介 

⚫ 參觀聯和墟舊市場，透過展品識聯和墟的歷史文化, 從而加深幼兒的歸屬感。 

⚫ 認識新界墟市⽂化及本地農業發展，並透過導賞員分享作為聯和一份子分享

社區的故事，增加北區歸屬感，增加對城鄉生活、文化及習俗的認識，呈現

昔日香 港的城鄉共融氛圍，傳承墟市文化！ 

Program Content 

⚫ Visiting Luen Wo Market let the children to learn about the history and culture of their local 

area, enhancing their sense of belonging. 

⚫ To help children understand the market culture of the New Territories and the development 

of local agriculture, while also fostering a sense of belonging to the North District. 
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